

May 15, 2024  
Ref: MAZAYA/IR/L084/2024

التاريخ: 15 مايو 2024  
الإشارة: MAZAYA/IR/L084/2024

Mr. Nasser A. Al-Abdulghani  
Director Market Operation & Control  
Qatar Exchange

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
المحترم،

Subject: Ordinary General Assembly meeting (the third postponed)

الموضوع: اخطار باعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية (المؤجل الثالث)

Kindly be informed that the Extra Ordinary General Assembly Meeting for Mazaya Real Estate Development was held on Wednesday, May 15, 2024, at 4:00 pm Via Zoom cloud meetings and discussed & approved the below agenda:

يرجى التكرم بالإحاطة والعلم بأنه قد تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة مزايا للتطوير العقاري اليوم الاربعاء الموافق 15 مايو 2024 الساعة الرابعة مساءً (4:00 م) إلكترونياً وذلك عبر منصة (زووم)، وتمت المناقشة والمصادقة على جميع بنود جدول الأعمال التالي:

**Item 1:** Amending the relevant articles of the Company's current Articles of Association regarding increasing the percentage of foreign ownership to become 100% of the capital, equivalent to one billion shares.

**البند الأول:** تعديل المواد ذات الصلة من النظام الأساسي للشركة بشأن زيادة نسبة تملك الأجانب لتصبح 100% من رأس المال أي ما يعادل مليار سهماً.

**Item 2:** Amending the Articles of Association by adding a clause that allows the Board of Directors to distribute interim dividends.

**البند الثاني:** تعديل النظام الأساسي بإضافة بند يسمح لمجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية.

**Item 3:** Delegating the Chairman to sign and amend the Articles of Association and complete the procedures for obtaining the required approvals and document them with the competent authorities.

**البند الثالث:** تفويض رئيس مجلس الإدارة في تعديل وتوقيع ونشر تعديل النظام الأساسي المعدل بعد الحصول على الموافقات المطلوبة وتوثيقه لدى الجهات المختصة.





شركة مزايا للتطوير العقاري ش.م.ع.ق.  
Mazaya Real Estate Development Q.P.S.C.

Accordingly, all the Extra Ordinary General Assembly meeting items mentioned above have been approved.

وعليه، تمت المصادقة على جميع بنود الجمعية العامة غير العادية المذكورة أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التحية،

Mohammed M. Al Qadi  
Manager, Communication & Investor Relation

محمد مصطفى القاضي  
مدير الاتصال وعلاقات المستثمرين

CC: a. Qatar Financial Markets Authority  
b. Edaa

نسخه: أ. هيئة قطر للأسواق المالية  
ب. ايداع